
Zápis z 253. zasedáńı AS MFF UK dne 17. června 2020

Př́ıtomni: C. Brom, Z. Drozd, R. Grill, K. Houfek, J. Kalbáčová Vejpravová, A. Kazda, M. Krtička, O. Pangrác,
J. Pavl̊u, D. Schmoranzer (př́ıchod 18.20), J. Stráský (př́ıchod 18.15), K. Tůma, B. Vidová Hladká, M. Žák,
M. Burýšek, A. Farkaš, J. Hrabovský (př́ıchod 18.15), P. Korcsok, P. Schmidtová (př́ıchod 18.15), V. Švandeĺık,
J. Václavek, F. Zaj́ıc.
Hosté: F. Chmeĺık (př́ıchod 18.20), J. Kratochv́ıl (př́ıchod 18.15), V. Kuboň, M. Kulich, M. Rokyta (př́ıchod
18.15), L. Veverka.
Omluveni: J. Fiala, V. Kala, Z. Procházková.

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:08 v posluchárně N1 v pavilonu IMPAKT, Troja.
Zasedáńı ř́ıdil Z. Drozd.

Program zasedáńı (upravený)

1. Schváleńı programu 253. zasedáńı AS MFF UK

2. Schváleńı zápisu z 252. zasedáńı AS MFF UK

3. Přiv́ıtáńı nových člen̊u SKAS MFF UK

4. Volba předsedy a jednatele AS MFF UK, volba předsed̊u komiśı

5. Informace vedeńı fakulty

6. Výročńı zpráva za rok 2019

7. Návrh na projednáńı změny Pravidel pro přiznáváńı stipendíı na MFF UK v jednom čteńı

8. Návrh změny Pravidel pro přiznáváńı stipendíı na MFF UK

9. Podmı́nky přij́ımaćıho ř́ızeńı ke studiu bakalářských a navazuj́ıćıch magisterských programů na MFF UK

10. Opatřeńı k harmonogramu akademického roku 2020/2021

11. Různé

1. Schváleńı programu 253. zasedáńı AS MFF UK

Navržený program byl schválen v upraveném zněńı (změna pořad́ı bod̊u).

Hlasováńı 17 – 0 – 0
Program byl schválen v upraveném zněńı.

2. Schváleńı zápisu z 252. zasedáńı AS MFF UK

Zápis byl shledán prozat́ım nedokončený a jeho schváleńı bylo odloženo na daľśı zasedáńı.

3. Přiv́ıtáńı nových člen̊u SKAS MFF UK

Předseda přiv́ıtal nové členy SKAS MFF UK M. Burýška, A. Farkaše, J. Václavka, F. Zaj́ıce a předal jim
jmenovaćı dekrety.

4. Volba předsedy a jednatele AS MFF UK, volba předsed̊u komiśı

Na funkci předsedy byl navržen pouze Z. Drozd, kandidaturu přijal.

V tajné volbě byl Z. Drozd zvolen předsedou AS MFF UK poměrem hlas̊u : 20 – 0 – 1

Na funkci jednatele byl navržen V. Švandeĺık, kandidaturu přijal.

V tajné volbě byl V. Švandeĺık zvolen jednatelem poměrem hlas̊u : 20 – 1 – 1

Aktuálńı předsedové legislativńı a studijńı komise ohlásili svoji rezignaci a navrhli své nástupce. Na předsedu
legislativńı komise byl navržen J. Hrabovský.

Ve veřejné volbě byl J. Hrabovský zvolen předsedou LK poměrem hlas̊u : 20 – 0 – 2
Na předsedu studijńı komise byl navržen F. Zaj́ıc.

Ve veřejné volbě byl F. Zaj́ıc zvolen předsedou SK poměrem hlas̊u : 21 – 0 – 1
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5. Informace vedeńı fakulty

Pan děkan připomněl, že jsme oficiálně otevřeli novou budovu IMPAKT, při té př́ıležitosti bylo uděleno 6 medaiĺı
a řada pamětńıch list̊u MFF UK. Dále shrnul pr̊uběh kulatého stolu pro akademickou obec UK — lze pouze
konstatovat, že výsledky interńıho hodnoceńı se projev́ı v rozpisu na daľśı roky.

L. Veverka zmı́nil, že:
� na podzim proběhnou prvńı stř́ıbrné promoce (po 25 letech),
� MFF UK źıskala dotace MŠMT na podporu talentované mládeže (na korespondenčńı semináře, online

soutěže, apod.),
� letos na podzim proběhne na Malé Straně dvoudenńı Den firem,
� źıtra bude podepsána partnerská smlouva s Planetum Praha (Hvězdárna a planetárium hl. m. Prahy),
� proběhne Noc vědc̊u (na PřF, téma

”
Člověk a robot“), DOD a Informačńı den, přičemž dojde k termı́nové

kolizi těchto akćı.

C. Brom chce vědět, kdo bude dělat revizi prvńı verze hodnot́ıćıch zpráv. Pan děkan: revizi bude dělat KD, a
osloveni budou i členové AS MFF UK a vedoućı pracovǐst’.

Pan děkan okomentoval rozpačitý dojem z
”
on-site visit“ evaluačńıho panelu SCI, uvid́ıme, jak se toto setkáńı

projev́ı v hodnot́ıćı zprávě, kde bude zohledněna i sebeevaluačńı zpráva.

J. Pavl̊u se ptá, jak to bude s termı́nem přij́ımaćıch zkoušek do PhD studíı, na stránkách nejsou dosud žádné
informace. Prod. Kuboň: KD rozhodlo až dnes, termı́n je 28.–29. července 2020.

6. Výročńı zpráva za rok 2019

L. Veverka představil výročńı zprávu, která je strukturou i obsahem velmi podobná té loňské.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje Výročńı zprávu MFF UK za rok 2019.“

Hlasováńı 22 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

7. Návrh na projednáńı změny Pravidel pro přiznáváńı stipendíı na
MFF UK v jednom čteńı

Prod. Chmeĺık vysvětlil hlavńı změny předpisu a jejich od̊uvodněńı. Legislativńı komise konstatovala, že neńı
d̊uvod jej projednávat ve dvou čteńıch, proto jej́ı předseda navrhl tento bod jednáńı.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje návrh na projednáńı změny Pravidel pro přiznáváńı

stipendíı na MFF UK v jednom čteńı.“

Hlasováńı 22 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

8. Návrh změny Pravidel pro přiznáváńı stipendíı na MFF UK
P. Korcsok vysvětlil podstatu svého pozměňovaćıho návrhu.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje pozměňovaćı návrh P. Korcsoka ke změnám Pravidel

pro přiznáváńı stipendíı na MFF UK v jednom čteńı.“

Hlasováńı 22 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

Vedeńı fakulty se s pozměňovaćım návrhem ztotožňuje.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje změnu Pravidel pro přiznáváńı stipendíı na MFF UK

ve zněńı pozměňovaćıch návrh̊u.“

Hlasováńı 22 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.
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Následuj́ıćı směrnice pouze doplňuj́ı změněná Pravidla.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK bere se souhlasem na vědomı́ směrnici děkana ke stanoveńı ma-

ximálńıch studijńıch pr̊uměr̊u pro určeńı nároku student̊u na prospěchové stipendium.“

Hlasováńı 22 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK bere se souhlasem na vědomı́ směrnici děkana k výplatě stipendíı.“

Hlasováńı 22 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

9. Podmı́nky přij́ımaćıho ř́ızeńı ke studiu bakalářských a navazuj́ıćıch
magisterských programů na MFF UK

Prod. Kuboň uvedl nové podmı́nky přij́ımaćıch ř́ızeńı, hlavńı změnou je řada nových podmı́nek umožňuj́ıćıch
odpuštěńı přij́ımaćı zkoušky.

J. Pavl̊u se ptá, (a) jak byly podmı́nky odpuštěńı stanoveny a (b) proč MFF UK nevyuž́ıvá možnosti doplňuj́ıćıch
přij́ımaček. Prod. Kuboň: (a) osloveńım př́ıslušných garant̊u, (b) př́ılǐs nestoj́ıme o studenty, kteř́ı neuspěli jinde,
a těch, kteř́ı se zapomenou přihlásit včas k daľśımu studiu, je minimum.

J. Stráský žádá revizi přij́ımaćı zkoušky do NMgr. studia fyziky. Prod. Kuboň navrhuje, aby se procesu tvorby
testových úloh účastnil.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje podmı́nky přij́ımaćıho ř́ızeńı ke studiu bakalářských

programů na MFF UK pro akademický rok 2021/2022.“
Hlasováńı 22 – 0 – 0

Usneseńı bylo přijato.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje podmı́nky přij́ımaćıho ř́ızeńı ke studiu navazuj́ıćıch

magisterských programů na MFF UK pro akademický rok 2021/2022.“
Hlasováńı 22 – 0 – 0

Usneseńı bylo přijato.

10. Opatřeńı k harmonogramu akademického roku 2020/2021

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK bere se souhlasem na vědomı́ opatřeńı k harmonogramu akade-

mického roku 2020/2021.“

Hlasováńı 22 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

11. Různé

A. Farkaš se ptá zda se př́ıpadné zrušeńı SVV projev́ı v SFG. Prod. Rokyta: SVV a SFG nejsou nijak propojené,
plán je nahradit SVV z institucionálńıch zdroj̊u.

P. Korcsok shrnul výsledky sch̊uzky k distančńı účasti na zasedáńı AS MFF UK: stream pouze pro senátory,
hlasováńı pouze veřejné, tajné ne. Legislativńı komise připrav́ı př́ıslušnou úpravu Jednaćıho řádu AS MFF UK.

C. Brom komentuje
”
Principy“ na daľśı roky, změněn bude zp̊usob, jak se poč́ıtaj́ı studenti, co se týče rozděleńı

finanćı na Vědu a výzkum, panuje všeobecné zklamáńı ze zp̊usobu, jak maj́ı být v rozděleńı zohledněny výsledky
nového Hodnoceńı. Pan rektor si žádá vytvořeńı

”
Strategického fondu“ na podporu (mlhavě definovaných)

nových a strategických obor̊u. Jsou tendence promı́tnout hodnoceńı obor̊u do Princip̊u 2022 a t́ım ovlivňovat
vnitřńı rozpočty fakult. I pokud zákon zruš́ı SVV, je v plánu udržet GAUK z institucionálńıch prostředk̊u.

Předpokládaný termı́n daľśıho jednáńı je 30. zář́ı. Výjezdńı zasedáńı 20.–22. listopadu.

Jednáńı bylo ukončeno ve 20.50.

Zapsal J. Pavl̊u.
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